
Espar diu que se sent en deute amb el Sarri�

Handbol. El nou entrenador ho explica en la seva presentaci� i af irma que

vol que els jugadors i lÕequip vagin millorant dia a dia

Josep Espar en la seva presentaci� Manel Llad�.

La UE Sarri� va presentar el seu entrenador de la temporada que

ve en qu� lÕequip continuar� a la Divisi� dÕHonor Plata, Josep Espar.

El t�cnic va fer una roda de premsa amb el president, Joan Llunell, i

va explicar la seva tornada i els objectius de lÕequip. ÒEm sento una

pe�a m�s de la historia dÕaquest clubÓ, va comen�ar dient Josep

Espar, que va recordar que fa deu anys que �s a Sarri� i tamb� la

seva marxa a meitat de temporada lÕany 2016, quan era lÕentrenador

de lÕequip. ÒEm sentia en deute amb el clubÓ, va explicar, i va

comentar que aquest any ha tornat per motius personals a Sarri�

de Ter i ha tingut lÕopor tunitat de tornar al primer equip del club.

El nou entrenador va conf irmar les baixes dels jugadors Roc

Segarra, Aleix Mar t�nez i Arnau Rovira, i en parlar de possibles f ixatges va af irmar: ÒEl millor f it xatge ser� que

els nostres jugadors millorin un 300 %.Ó Josep Espar va parlar que la seva intenci� �s que lÕequip de principi de

temporada sigui diferent del del f inal; vol fer que els jugadors i lÕequip es transformin al llarg de lÕany, i jugar millor

a f inal de temporada que al principi. Tamb� va af irmar: ÒVull que es jugui de manera inteláligent.Ó

Respecte a lÕobjectiu del curs, Josep Espar va dir que �s la perman�ncia, per� va ser sincer en af irmar: ÒAmb els

jugadors que tenim a hores dÕara ho veig complicat.Ó Una cosa que tenia molt clara �s que ÒlÕobjectiu dels

jugadors �s que en acabar els par tits sentin que sÕha fet una bona feina i sÕha donat el millor que tenimÓ.

Publicat a:

-L'Espor tiu. Girona 11-06-2021, P�gina 8

Font del document:

http://www.lespor tiudecatalunya.cat/mes-espor t/ar ticle/1984033-espar-diu-que-se-sent-en-deute-amb-el-sarria.html


